
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Skovbakkevej. 
 
Sted:   Afholdt på Skovbakkevej nr. 11 
Tidspunkt: Torsdag den 19.02. 2014 kl. 20 
Til stede:   Mads Mølgård, Allan Lyngsø, Morten Andersen, Niels 

Yde og Peter Mousing 
 
 

• Planlægning af generalforsamling 
 

• Opfølgning seneste møde 
 

• Grønt Udvalg 
 

• Økonomi 
 

• Henvendelser til bestyrelsen 
 

• Eventuelt 
 

 
Ad 1 
Kommende generalforsamling 
Fastlagt dato er 19.03. 
På valg er Niels, Allan og Peter. Allan ønsker ikke genvalg. 
Igen i år bruges Jyske Banks lokaler til formålet. 
 
Ad 2 
Opfølgning 
Der indgås aftale med beboer omkring passende beplantning til markering 
af skel. Dialogen omkring dette er positiv og forholdet ventes bragt på plads 
i løbet af foråret. 
 
Ad 3 
Grønt Udvalg 
Kanterne langs cykelstierne beskæres evt. af Bach og Nørgaard inden første 
arbejdsdag i 2015. Prisen er 375 kr. + moms pr. time og én arbejdsdag vil 
være fuldt tilstrækkeligt. Op til første arbejdsdag begrænses området til 
cykel- og gangstier. Senere kan de enkelte stikveje eventuelt komme på 
tale. 
Indu spørges for prisgivning på oliering af klatrestativet på legepladsen. 
 
Ad 4 
Økonomi 



Et roligt år uden ekstraordinære forhold. Vejret har sat sit præg på tallene, 
da snerydning har været betydeligt billigere end forventet, hvilket til 
gengæld er modsvaret af stigende omkostninger til græsslåning. 
Samlet resultat på 28.818 kr. som henlægges til foreningens egenkapital, 
der herefter er på 127.915 kr. 
 
Med en uændret indtægt fra medlemmerne budgetteres der i 2015 med et 
beskedent overskud på 3.400 kr. 
 
Ad 5 
Henvendelser til bestyrelsen 
Bestyrelsen har modtaget henvendelse med anmodning om at forsøge at få 
bybussen til at stoppe ude på Houlkærvej. Bestyrelsen svarer på 
anmodningen, at den pågældende beboer opfordres til selv at tage kontakt 
til Midttrafik eller kommunen omkring planlægning af ruten. Enhver borger 
er berettiget til at henvende sig omkring ønsker til ruterne. 
 
Energi Midt 
Selskabet har kontaktet bestyrelsen med henblik på markedsføring i området. 
Energi Midt får lov til at kontakte beboerne med henblik på at markedsføre 
fiberbredbånd. Viser der sig at være den fornødne tilslutning, vil der blive 
etableret en løsning til de husstande, som ønsker det. 
  
 
Ad 6 
Intet under eventuelt 


